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قابل توجه کیشوندان محترم
بولینگ مریم با رعایت ضوابط شورای سلامت جزیره همه روزه از ساعت 10 صبح یکسر ه باز است

مسی ژاپنی در نوکمپ، مسی های ایران در اینستاگرام

امیرحسین فتحی مدیرعامل سابق باشگاه استقلال :

با حکم رئیس انجمن ورزش های هوایی کشور؛

شهابی مسئول کمیته ورزش های هوایی استان 
هرمزگان شد

گروه ورزشي -آفت هر سیستمی، 
روزمرگــی و نداشــتن برنامه بلند مدت 
است که در مقطع کنونی فدراسیون فوتبال 
گرفتار این آفت شــده و در نتیجه تیم های 
ملــی از برنامه و چشــم انداز اصلی خود 

دور شده اند.
 اگر چه تیم ملی بزرگسالان به علت 
اهمیت دادن رســانه ها و مردم و هم چنین 
نتایج نه چندان خوب در بازی های گذشته 
بیش از ســایرین در مرکز توجهات قرار 
دارد، امــا در ســایر زمینه ها به خصوص 
دربــاره تیم ملی جوانــان وضعیت کاملا 

وارونه است.
اگر به آینده نگری و سرمایه گذاری 
در فوتبال پایه برای پیشــبرد اهداف بلند 
مدت مانند پرورش نسل فوتبالیست های 

بااســتعداد اعتقاد داشته باشید، به سادگی 
متوجه مشــکلات متعدد تیم ملی جوانان 

خواهید شد.
در واقع بعد از اســتعفای سیروس 
پورموســوی از هدایت تیم ملی جوانان 
در بهمن ســال گذشته، هنوز وضعیت به 
همین منوال اســت و هیچ تغییری در تیم 
ملی جوانان که در حال حاضر تعدادی از 
بازیکنانش در لیگ برتر مشغول هستند، به 

وجود نیامده است.
فدراسیون فوتبال بعد از این اتفاق، 
منکر جدایی سیروس پورموسوی شد و 
اعلام کرد او هم چنان ســرمربی تیم ملی 
است اما به علت شیوع ویروس کرونا فعلا 
اردوهای تیم ملی به صورت مجازی دنبال 
می شود که این موضوع واقعیت نداشت.

مربــی پیشــین اســتقلال و فولاد 
خوزســتان که به علت بدقولی فدراسیون 
فوتبال در پرداخت مطالباتش و بی توجهی 
به این تیم و همین طور نداشــتن قرارداد، 
قیــد حضور در تیم ملــی جوانان را زده، 
می گوید از ابتدا هم قرار نبود بازگردد. این 
اظهارات نشان می دهد فدراسیون به جای 
حل مشکل، فقط روی پاک کردن صورت 

مساله پافشاری کرده است.
 کرونــا مســابقات را عقــب 

نیانداخت
یکــی از عوامل تعلل فدراســیون 
فوتبال در رســیدگی به وضعیت تیم ملی 
جوانان، احتمال به تعویق افتادن مسابقات 
قهرمانی آســیا بود کــه AFC اعلام کرد 
قصد این کار را ندارد و رقابت ها در موعد 

مقرر برگزار خواهد شد. طبق برنامه، این 
رقابت ها از ۲۳ مهر تا ۱۰ آبان ۹۹ به میزبانی 

ازبکستان برگزار می شود.
البته این امیدواری هنوز هم در میان 
ارکان فدراســیون وجــود دارد تا با عقب 
افتادن مسابقات به علت فشردگی تقویم 
مسابقات بین المللی، بتوانند برای ماه های 
آینده برنامه ریزی داشــته باشند. در حال 
حاضر بیش از ۵ ماه از آخرین اردوی این 
تیم می گذرد و جبران این عقب ماندگی با 
توجه به مهلت کوتاه ۴ ماهه، بسیار سخت 

است.
حضور در سید آخر

قرعه کشی مسابقات قهرمانی فوتبال 
آســیا در رده نوجوانان و جوانان روز ۲۹ 
خرداد برگزار می شود و تیم ها رقیبان خود 

را می شناسند. تیم ملی زیر ۱۹ سال به علت 
نتایج ضعیف دوره گذشته و حذف شدن 
در مرحله مقدماتی، اکنون در سید چهارم 
قــرار دارد و در بهتریــن حالت هم قرعه 

سختی نصیبش خواهد شد.
با این وجود فدراســیون فوتبال این 
تیم را بــه حال خود رها کرده و خبری از 
برنامه ریزی برای موفقیت این تیم نیست 
و مســوولان فنی و اجرایی چشم خود را 

روی مشکلات بسته اند.
با این اوصاف، نمی توان از تیم ملی 
جوانــان و بازیکنان آینده دار فوتبال ایران 
انتظار نتایج درخشان و زمینه سازی برای 
موفقیت در آینده را داشــت و باید دید در 
آن موقع مدیران کنونی چه پاســخی برای 

گفتن خواهند داشت؟

فوتبالیست های جوان ایران در گرداب بی توجهی!

گروه ورزشــي -تیم ملــی فوتبال 
ژاپن از همین حالا خیالش راحت اســت 
که یک بازیکن بســیار مستعد در ترکیبش 
دارد. بازیکنی که در ســن ۱۹ ســالگی از 
او به عنوان ســتاره آینــده رئال مادرید نام 
می برند. تیم فوتبال بارســلونا موفق شــد 
در اولین دیدارش در لالیگا بعد از تعطیلی 
طولانــی مدت، برابر مایــورکا به پیروزی 
برسد. ستاره های بارسلونا مخصوصا مسی 
سوژه اصلی دوربین های تلویزیونی بودند 
اما این مسابقه یک سوژه جذاب دیگر برای 
کارگردان تلویزیونی داشــت؛ تاکه فوسا 

کوبو.
مســی ژاپنی در مسیر ستاره 

شدن
بازیکن ۱۹ ساله رئال مادرید که این 
فصل بــه صورت قرضی در مایورکا بازی 
می کند، امید اصلی ویسنته مورنو، سرمربی 
این تیم بود. کوبو هر چند نتوانســت مانع 
شکست سنگین تیمش شود اما چندین بار 
خط دفاع و دروازه بان بارسلونا را به زحمت 
انداخت. بیشتر حملات مایورکا هم روی 
حرکات انفرادی او طرح ریزی شــده بود. 
کوبو حتی مسئول زدن ضربات ایستگاهی 
پشــت محوطه جریمه بود؛ موضوعی که 
اعتماد بــالای ســرمربی و بازیکنان را به 

بازیکنی در سن او نشان می دهد.
کوبــو کــه به خاطــر قد و قــواره، 
شــکل بــازی و چپ پا بودنش به مســی 
ژاپنی معروف اســت، کارش را در اسپانیا 
از آکادمی بارســلونا شروع کرد. او بعد از 
چهار سال به کشورش برگشت اما در سال 
۲۰۱۹ و زمانی که همه آماده امضای قراداد 
بارسلونا با او بودند، کوبو تصمیم گرفت به 
باشگاه رقیب یعنی رئال مادرید برود. رئال 
هم او را به مایورکا قرض داد تا به ســطح 

مطلوبی برسد.
او در همه رده های ســنی برای ژاپن 
بــازی کــرده و هفت بار هــم پیراهن تیم 

بزرگسالان کشورش را به تن کرده است.

 خیال راحت ژاپن
ایــران در مرحلــه اول انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۲ با ژاپن هم گروه نیســت اما 
احتمــال دارد در صورت صعود به مرحله 
دوم با ژاپن هم گروه شــود. در ســال های 
گذشته بازیکنان آسیایی بزرگی که در اروپا 
بازی می کردند برابر ایران مســابقه دادند. 
بازیکنانی نظیر هیده توشــی ناکاتا، پارک 
جی سونگ و این اواخر سون هیونگ مین.

به نظر می رســد کوبــوی ژاپنی که 
خیلی از رسانه ها از او به عنوان ستاره آینده 
رئال نــام می برند، می تواند خطرناک ترین 
بازیکنی باشــد که برابر تیم ملی ایران قرار 
می گیرد. ژاپن در طول این سال ها در ستاره 
سازی بسیار موفق عمل کرده و با فرستادن 
بازیکنان مستعدش به اروپا از سنین پایین، 
آن ها را برای حضور در سطح بالای جهانی 

آماده کرده است.
 پرورش استعداد یا نخبه کشی

همیشه شنیده ایم که اهالی فوتبال از 
با استعداد بودن بازیکنان ایرانی می گویند 
و دلیل شــکوفا نشدن آن ها را یک ضعف 
ســاختاری می دانند. بازیکنــان ایرانی در 
رده هــای نوجوانان و جوانان با حضور در 
مسابقات آسیایی و جهانی بعضا نامی برای 
خودشان دســت و پا می کنند و در لیست 
بازیکنان آینده دار جهان هم قرار می گیرند 

امــا بعــد از مدتی یــا کلا از فوتبال محو 
می شــوند یا به بازی در تیم های معمولی 

رضایت می دهند.
اســتعدادیابی هــم در ایــران برای 
باشــگاه ها معنایی ندارد و هر از چندگاهی 
یک مربی از طرف فدراســیون مامور پیدا 
کردن بازیکنان مســتعد می شود و آن ها را 
در قالب تیم های ملی ردهه های پایین سر 
و سامان می دهد. یعنی مسیری که در اروپا 
و کشورهایی نظیر ژاپن از باشگاه ها به تیم 
ملی می رسد در ایران برعکس است و حتی 
باشــگاه ها خیلی تمایل ندارند از بازیکنان 
جوانشان در رده بزرگسالان استفاده کنند. 
می دانیم که در ایران هم کودکانی داریم که 
می توانیم به آن ها لقب مسی ایرانی بدهیم 
اما ضعف ســاختار فوتبال ایران کار را به 
جایی می رســاند که کســی نامی از آن ها 
نمی شنود یا نهایتا به یک بازیکن معمولی 

تبدیل می شوند.
رویاهــای واقعــی در فضای 

مجازی
این اواخر یکی از ســوژه های اصلی 
رسانه ها مخصوصا در فضای مجازی آرات 
حسینی است. پسری شش ساله که از سنین 
پایین تر تحت هدایــت پدرش ورزش را 
شــروع کرده اســت. اوایل که ویدئوهای 
او بیــرون می آمد خیلی ها به روش پدر او 

برای افزایش آمادگی جســمانی او توجه 
نمی کردنــد وصرفا به عنوان یک پدیده از 
او یاد می کردند امــا این اواخر بحث های 
زیادی درباره غلط بودن روش های پدرش 
مطرح شــده اســت. بعضی ها او را متهم 
کردند که می خواهد با اســتفاده غیرقانونی 
از فرزنــدش درآمدزایی کنــد. پدر آرات 
دائمــا او را در موقعیت های مختلف قرار 
می دهد؛ تمرینات بســیار سختی که برای 
کودکی به ســن او طاقت فرساست تدارک 
می بیند و از او می خواهد در لایو اینستاگرام 
با افراد زیادی که شاید حتی آن ها را نشناسد 
صحبت کند. صفحه او در اینســتاگرام هم 
دنبــال کننده های زیــادی دارد و پدرش 
دائما بــا کامنت گذاشــتن در پیج افراد و 
باشگاه های مشــهور دنیا از جمله مسی و 
بارسلونا سعی می کند مخاطبان پسرش را 

افزایش دهد.
یک بار باشــگاه بارســلونا یکی از 
ویدئوهــای آرات را - که در آن با پیراهن 
این تیم گل قیچی برگردان به ثمر رســانده 
بود - در صفحه اینســتاگرامش منتشر کرد 
که واکنش مثبت لیونل مسی را هم به دنبال 
داشــت. علی رغم اینکه بعضی از افراد از 
روش پــدر آرات بــرای تربیت فرزندش 
دفاع می کنند اما شــمار بسیاری از کاربران 
در فضــای مجازی رفتار او با پســرش را 

تقبیح می کنند.
 آیا ممکن است ...؟

کوبو با مســی درون زمین به رقابت 
پرداخــت؛ کاری کــه در بــازی رفت در 
ورزشگاه نوکمپ هم انجام داده بود. چیزی 
که برای او از کودکی برنامه ریزی کرده بودند 
رسیدن به سطوح بالای فوتبال در دنیا بوده 
است. همان تصوری که احتمالا پدر آرات 
هــم در ذهن دارد اما آیا با این روش، بار به 
مقصد می رسد؟ آیا مسی ایرانی هم روزی 
درون زمین سوژه دوربین های تلویزیونی 
می شــود یا فقط باید در لایو اینستاگرام با 

مخاطبانش صحبت کند؟

گروه ورزشــي - حسین حســین زاده شهابی به 
عنوان مسئول کمیته ورزش های هوایی استان هرمزگان 

منصوب شد.
طی حکمی از ســوی علی مؤیدی رئیس انجمن 
ورزش های هوایی کشور، حسین حسین زاده شهابی به 
سمت مسئول کمیته ورزش های هوایی استان هرمزگان 

منصوب شد.
وی که از ورزشــکاران با ســابقه در این رشــته 
مهیج اســت، دارای مدرک کارشناســی ارشد در رشته 
باســتان شناســی بوده و هــم اکنون به عنــوان معاون 
 مرکز اســناد تاریخی شــهرداری بندرعباس مشغول به 

خدمت است.

گروه ورزشي - در حالی که تمرینات تیم های لیگ برتری برای برگزاری ادامه رقابت ها 
شروع شده هنوز کاپیتان های تراکتور به تبریز بازنگشته اند.در حالی که بازی های لیگ برتر 
فوتبال حدود ۲ هفته دیگر آغاز می شود، مسعود شجاعی، اشکان دژاگه کاپیتان های  تراکتور به 
همراه عکاشه حمزاوی و جفرسون یوری بازیکنان  خارجی تراکتور هنوز به تبریز بازنگشتند و 
در تمرینات این تیم تبریز حضور ندارند  و این موضوع نگرانی های زیادی را در میان هواداران 

تراکتور ایجاد کرده است.
در حال حاضر دژاگه  در آلمان به سر می برد و بعید به نظر می رسد به این زودی ها به 
کشورمان بازگردد. حتی ساکت الهامی سرمربی تراکتور  به برخی نزدیکان خود اعلام کرده 
اســت از بازگشــت دژاگه قطع امید کرده و در ادامه مسابقات روی این بازیکن حساب باز 
نمی کند.مســعود شــجاعی یکی از غایبان تمرینات تیم تراکتور است. این بازیکن در تهران 
تمرینات خود را پیگیری می کند و بازگشت او در تبریز ۵۰-۵۰ است. البته شجاعی  با تاخیر 
در تبریز حضور پیدا می کند، اما این مسئله روی آمادگی این بازیکن به علت شرایط سنی اش 
تاثیر می گذارد.  البته این سئوال پیش می آید کادر فنی تراکتور می تواند شجاعی را به نیمکت 
تبعید کند یا نه؟ موضوعی که با توجه به سوابق قبلی و نظر به اینکه شجاعی باید در هر حالت 
بازی کند کمی بعید به نظر می رسد. به هر حال هنوز مسئله محرومیت ۳ جلسه ای شجاعی 
حل نشده  و غیبت او در بازی های ابتدایی قطعی است.  حمزاوی مهاجم الجزایری تراکتور 
دیگر بازیکن غایب در تمرینات تلاش می کند به ایران برگردد و مشــکل پرواز تنها مانع او 
برای حضور در تبریز است. به هر حال  این بازیکن نیز با تاخیر در اردوی سرخپوشان تبریزی 
حاضر می شــود  و با این حســاب او  بازی های ابتدایی را از دست می دهد.  جفرسون یوری 
مدافع برزیلی دیگر بازیکنی است که باید حضور او در تبریز را منتفی بدانیم چرا که این مدافع 
بعد از تعطیلی مسابقات درخواست فسخ قرارداد داده بود بعید است با این اوضاع و احوال 
کنونی در تبریز حضور یابد و کادرفنی به مانند اشکان او را از برنامه های خود خارج کرده است.

در فاصله کم تر از سه روز تا قرعه کشی مسابقات قهرمانی فوتبال آسیا، تیم ملی جوانان بدون سرمربی و اردوی تدارکاتی به سر می برد.

گروه ورزشي - مدیرعامل سابق 
اســتقلال با بیان اینکه شــعارها علیه او 
برنامه ریزی شــده و دســت های پشت 
پرده در این قضیه دخیل بود، گفت: خائن 
کســی بود که به خاطــر ۴۰ هزار تومان 

و ۱۰۰ کیلو برنج استقلال را ترک کرد.
امیرحســین فتحی درباره حواشی 
چند روز اخیر پیرامون باشــگاه استقلال 
و دوران مدیریتش در این باشگاه گفت: 
متأســفانه فرهنگ بدی در ورزش کشور 

مثل عالم سیاســت شــکل گرفته است. 
بنده گفتم کسانی که قبل از من در باشگاه 
استقلال زحمت کشیده اند به اندازه توان 
و ظرفیــت خود تأثیرگــذار بودند. قطعاً 
کســری ها و کمبودها وجود دارد. هیچ 
وقت علیه کســی صحبت نکردم. ۷ ماه 
از اســتقلال بیرون آمده ام اما یک کلمه 
هم حرف نزدم. ولی متأســفانه عده ای 

پیشکسوتان را تحریک کردند.
وی بــا اشــاره به اظهــارات علی 

جباری پیشکســوت اســتقلال علیه او، 
اظهار داشت:  بله؛ من به استقلال خیانت 
کــردم چون تیم را بعد از چهار ســال در 
صــدر جدول تحویل دادم! خیانت کردم 
چون استراماچونی را با کمترین هزینه به 

استقلال آوردم.
مدیرعامل پیشــین استقلال افزود:  
دوســتان به دروغ اعــلام کردند فتحی 
در اســتقلال ۲۵ میلیون تومان حقوق می 
گرفته است تا بقیه را تحریک کنند. آقای 

ســعادتمند مدیرعامل فعلی باشگاه می 
خواســت دریافتی خودش را توجیه کند 
و دو برابر آن را به من نســبت داد. اسناد 
مالی در باشگاه موجود است و نمی توان 
حرفی زد که قابل اســتناد نباشد. من در 
استقلال ۸ میلیون و خرده ای حقوق می 

گرفتم. 
البته آقای منزوی بعد از مطرح شدن 
این بحث عذرخواهی کرد ولی بعضی ها 
شهامت گفتن اشتباهشان را ندارند. بنده 
هــم اقامه دعوا کردم چون فیش حقوقی 

دارم.
فتحــی در بخــش دیگــری از 
صحبت هایش با رادیو جوان با اشاره به 
شعارهایی که علیه او در اوایل این فصل 
در استادیوم ها داده می شد،  تصریح کرد: 
مطمئن باشــید این شعارها هدفمند بود 
و دســت هایی پشت پرده وجود داشت 
که آن را هدایت می کرد. مگر می شــود 
اســتقلال هفت هفته پیروز شود و علیه 
فتحی شعار بدهند؟ به بنده می گفتند قرار 
است به شــما در فلان ورزشگاه و فلان 
محل توهین شود؛ این قدر به ما پول بده 
تا اجازه توهین ندهیم. والله که به من این 
حــرف ها را می گفتنــد. جواب من هم 
همین بود کــه هر کار می خواهید انجام 
بدهید چون من با شعار سکوها نمی روم.
مدیرعامل سابق اســتقلال یادآور 
شــد: خیانت را کســانی کردنــد که به 
اسطوره های باشگاه مثل ناصر حجازی 
توهین کردند؛ کسانی که عکس حجازی 
را از اتاقشــان پائیــن آوردند و گفتند که 
این عکس را پاره کنید. شــما می توانید 
با علی شــوری ســرمربی پیشکسوتان 

استقلال صحبت کنید که جباری جلوی 
او گفتــه بود عکس حجازی را از اتاقش 

پائین بکشند و پاره کنند.
فتحــی در خصــوص اینکه تمام 
مشکلات مالی استقلال در سالهای اخیر 
به او نســبت داده می شود، گفت: حتماً 
مقصر کرونا و مشکلات اقتصادی هم من 
هستم! پرونده تیام و جباروف مربوط به 
زمان نیست و این اظهرمن الشمس است. 
بویان هم دو ماه قبل از آمدن من رســماً 
خواهان فســخ قراردادش شده بود ولی 
به شــهادت اســناد، من تا نیم فصل این 
بازیکن را نگه داشتم و می خواستم شفر 
را قانع کنم که بویان را نگه دارد اما شــفر 

زیر بار نرفت.
وی در پاســخ به این سوال که مبلغ 
دقیق قرارداد شفر با استقلال چقدر بود؟ 
اظهار داشت: علت معلق و رد کردن شفر 
صرفــاً مبلغ قراردادش بــود. اگر قیمت 
قرارداد شفر معقول بود، حتماً او را حفظ 

می کردیم. 
مــن هیئــت مدیــره و کمیته فنی 
باشــگاه را توجیه کردم که شفر را برکنار 
کنند چرا که اگــر این کار را نمی کردیم 
باید مبلغ یک میلیون و ۵۰۰ هزار دلار به 
او و دستیارانش می دادیم. بنده استدلال 
کردم شــفر مربی خوبی است ولی به این 
انــدازه نمی ارزد. در جام جهانی ما چند 
مربــی بالای یک میلیون دلار داشــتیم؟ 
دالیچ با کرواســی ۷۰۰ هزار دلار قرارداد 
داشت و شــفر با استقلال یک میلیون و 
۵۰۰ هزار دلار. اگر قرارداد شفر معقول و 
معمولی یعنی بین ۴۰۰ تا ۷۰۰ -۸۰۰ هزار 

دلار بود، او را حفظ می کردیم.

مدیرعامل سابق باشگاه استقلال در 
واکنش به اینکه آیا شفر در استقلال دلالی 
می کرد؟ ادامه داد: اجازه بدهید وارد این 
مســائل نشــوم چون اثبات نشده است. 
اســتدلال ما برای قطع همکاری با شفر 
این بود که با یک میلیون و ۵۰۰ هزار دلار 
می توانیم مربی جوان با مبلغ ۸۰۰-۷۰۰ 
هــزار دلار بیاوریم. اگر حتی خســارت 
۵۰۰-۶۰۰ هزار دلاری به شفر می دادیم 
باز هم به اصل قرارداد او نمی رسیم. شفر 
در شکایت خود به فیفا یک میلیون و ۶۵۰ 
هزار دلار درخواست کرده بود ولی صرفاً 
رأی ۲۲۵ هزار دلاری برای او صادر شد. 
ما در این شــکایت نفع بردیم. بنده همان 
موقع ســه صفحه مکتــوب به وزیر نامه 
نوشــتم و دلایلم را برای متضرر نشــدن 

استقلال مطرح کردم.
فتحی با اشــاره به مشکلات مالی 
اســتقلال تأکید کرد: یکی از مشکلات 
ما نوســان قیمــت ارز بــود. روزی که 
استراماچونی را به خدمت گرفتیم، یورو 
حــدود ۱۱ هزار تومان بود اما به ۱۵-۱۴ 
هزار تومان رســید. بحث دیگر پرداخت 
۳۵ میلیارد تومان بدهی های گذشــته در 

دو فصل بود. 
مــا قبل از شــروع ایــن فصل ۱۲ 
میلیــارد تومان برای مجوز حرفه ای و ۸ 
میلیارد تومان برای شــکایت های کمیته 
تعیین وضعیــت پرداخت کرده ایم. اگر 
ابتــدای فصل همین ۲۰ میلیارد تومان را 
داشتیم پول اســتراماچونی پرداخت می 
شــد. وقتی شما ۲۰ میلیارد تومان قبل از 
شروع فصل پرداخت می کنید، نفس یک 

مدیر گرفته می شود.

البتــه ایــن امیــدواری هنوز هــم در میان ارکان فدراســیون وجــود دارد تا بــا عقب افتادن مســابقات به 
علــت فشــردگی تقویم مســابقات بین المللی، بتوانند بــرای ماه های آینده برنامه ریزی داشــته باشــند.

فتحــی با اشــاره به مشــکلات مالی اســتقلال تأکید کــرد: یکی از مشــکلات ما نوســان قیمــت ارز بود. 
روزی کــه اســتراماچونی را بــه خدمــت گرفتیــم، یــورو حــدود 11 هــزار تومان بــود اما بــه 1۵-1۴ 
هــزار تومــان رســید. بحــث دیگر پرداخــت ۳۵ میلیــارد تومان بدهــی های گذشــته در دو فصــل بود. 

تیم را بعد از 4 سال در صدر جدول تحویل دادم
راهکار پرسپولیس برای ادامه لیگ 

قهرمانان آسیا

سه شنبه 27 خرداد 1399 ،24 شوال 1441 ،16 ژوئن 2020، شماره 3511


